



**ООО «Агропромышленный холдинг «Мираторг»** завершило строительство овцеводческого комплекса в с. Верхний Любаз Фатежского района на 30 000 голов маточного стада стоимостью 1,9 млрд руб.,



**создано 80 рабочих мест.**



**Agroindustrial Holding Miratorg LLC** has finished the construction of a sheep-breeding complex in the village Verkhniy Lyubazh of Fatezh district for 30000 head of broodstock worth 1,9 billion rubles,



**80 placements have been created.**





ООО «Агропромышленный холдинг «Мираторг» завершило строительство пункта по последующей переработке сельскохозяйственных животных производственной мощностью 32,8 тыс. тонн в год вблизи п. Кировский Пристенского района стоимостью 3,4 млрд руб.,



создано 109 рабочих мест.



**Agroindustrial Holding Miratorg LLC** has finished the construction of a point for the subsequent processing of farm animals with a production capacity of 32,8 thousand tons per year near the Kirovsky settlement of Pristen' district worth 3,4 billion rubles,



**109 placements were created.**





**ООО «Мираторг-Курск»** реализует инвестиционный проект «Удвоение свиноводства», предполагающий строительство свиноводческих комплексов; строительство комбикормового завода; строительство мясохладобойни мощностью 4,5 млн голов в год по убою и переработке свиней и логистического центра в Курской области.



**Общая стоимость составляет 93,6 млрд руб.**



**Miratorg-Kursk LLC** is implementing an investment project of «Doubling of pig-breeding» for construction of pig breeding farms, a feed milling plant, a slaughterhouse with a capacity of 4,5 million heads per year for slaughtering and processing of pigs and a logistics center in the Kursk region.



**The total cost is 93,6 billion rubles.**

